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ANRE a aprobat modificarea licentei CE Oltenia pentru exploatarea comerciala a

capacitatilor de producere a energiei electrice si termice

Autoritatea Nationala de Reglementare în domeniul Energiei (ANRE) a luat în discutie si a aprobat

solicitarea Societatii Complexul Energetic Oltenia SA de modificare a licentei pentru exploatarea

comerciala a capacitatilor de producere a energiei electrice si termice în cogenerare pe care aceasta o detine,

conform unui comunicat al institutiei. 

"Comitetul de reglementare al ANRE, întrunit în data de 9 octombrie 2019, a luat în discutie si a aprobat

solicitarea Societatii Complexul Energetic Oltenia S.A. de modificare a Licentei nr. 1085 pentru exploatarea

comerciala a capacitatilor de producere a energiei electrice si termice în cogenerare pe care aceasta o detine.

Modificarea licentei este necesara având în vedere ca blocurile G1 si G2 din CET Braila, care apartine Sucursalei

Electrocentralei Chiscani, si care au o putere electrica instalata de 227 MW, respectiv de 210 MW si o putere

termica instalata de 58 MW fiecare, au fost declarate în stare de indisponibilitate de lunga durata", se spune în

comunicat.

ANRE reaminteste faptul ca efectueaza o analiza a capacitatilor de producere existente în vederea identificarii

diferentelor dintre puterea instalata si cea disponibila, pentru o evaluare cât mai corecta a capacitatilor de

producere a energiei electrice.

De altfel, presedintele ANRE, Dumitru Chirita, a anuntat luni, în cadrul unei conferinte de specialitate, ca institutia

a declansat controale la producatorii de energie electrica pentru a vedea diferentele dintre puterea instalata si cea

disponibila.

"Informam cu alta ocazie ca ANRE va declansa, acum pot sa va spun ca am declansat controale la toti operatorii

de producere a energiei electrice pentru a lamuri pe deplin care este puterea instalata si disponibila în România

astfel încât sa încurajam investitiile în capacitati de producere. Deja avem producatori care s-au oferit voluntar

sa-si reduca licentele si în curând o sa avem noi producatori carora noi o sa le reducem licentele pentru ca au

capacitati care nu mai sunt demult disponibile", a spus Dumitru Chirita.
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